

JEAN-FRANÇOIS RÉVEILLARD

Danse & Love

#nft #digital #3Dsculpture #installation



JfR: Installation Dance & Love 2022. Videoart, digital art and 3d-print sculpture

Finding hope and joy here and now in the face of what is happening in the world is difficult. Must we then watch daily as this darkness stops all life and we remain grey and despairingly negative, without a plan to share, to create and to progress?

Art can bring hope, art needs joy, art shows the enthusiastic face of man against the gloomy picture that some want to see as the only way forward. Art must resist, dance and love, art is the ultimate weapon against war and ignorance, this installation is something like an answer against darkness.

Jean-François Réveillard (JfR) from Paris is a graphic designer, photographer, sculptor, musician, video artist and installation artist. He applied new technologies to his work early in the 1980s and helped launch one of Europe's first web TV stations and a digital TV studio in 1997. Since 2002, Réveillard has lived and worked in the Engelberg mountains (Switzerland), in proximity and in direct contact with the magnificent nature that inspires his philosophical-artistic interventions.

JEAN-FRANÇOIS RÉVEILLARD

Danse & Love

#nft #digital #3Dsculpture #installation



JfR: Installation Dance & Love 2022. Videoart, digital art and 3d-print sculpture

Hier und jetzt Hoffnung und Freude zu finden, angesichts dessen, was in der Welt passiert, ist schwierig. Müssen wir denn täglich zusehen, wie diese Dunkelheit jegliches Leben stoppt und wir grau und verzweifelt negativ verharren, ohne einen Plan zum Teilen, zum Schaffen und zum Fortschritt?

Kunst kann Hoffnung bringen, Kunst benötigt Freude, Kunst zeigt das enthusiastische Gesicht des Menschen gegen das düstere Bild, das einige als den einzigen Weg in die Zukunft sehen möchten. Kunst muss Widerstand leisten, tanzen und lieben, Kunst ist die ultimative Waffe gegen Krieg und Ignoranz, diese Installation ist so etwas wie eine Antwort gegen die Dunkelheit.

Jean-François Réveillard (JfR) aus Paris ist Grafiker, Fotograf, Bildhauer, Musiker, Videokünstler und Installationskünstler. Schon früh in den 1980er Jahren hat er in seinen Werken neue Technologien angewandt und 1997 einen der ersten europäischen Web-TV-Sender und ein digitales TV-Studio mit lanciert. Seit 2002 lebt und arbeitet Réveillard in den Engelberger Bergen (Schweiz), in nächster Nähe und in direktem Kontakt mit der grossartigen Natur, die ihn zu seinen philosophisch-künstlerischen Interventionen inspiriert.

JEAN-FRANÇOIS RÉVEILLARD

Danse & Love

#nft #digital #3Dsculpture #installation



JfR: Dance on the wall / video art